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OPENBARE ZITTING 

 

 

01 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 

 

Het verslag van de vergadering van de politieraad van 14 december 2017 wordt goedgekeurd 

met 16 stemmen voor en 2 onthoudingen (raadsleden C. Moons en B. Carleer, zij waren 

vorige vergadering afwezig). 

 

 

02 MOBILITEITSCYCLUS VOORBEHOUDEN AAN ASPIRANT-INSPECTEURS 

EN DE NAVOLGENDE AMBTSHALVE AANWIJZING - AMOB 2018-A1 

 

De politieraad gaat unaniem akkoord met het openzetten van 2 betrekkingen voor inspecteur 

van politie in de aspiranten-mobiliteit 2018-A1. 

Dit agendapunt zal besproken en bekrachtigd worden tijdens de politieraad van 22 februari 

2018. 
 

 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 

twee niveaus; 

 

Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 

bestuurlijke aspecten; 

 

Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de 

provincie Vlaams-Brabant in politiezones; 

 

Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-

den-Bos, Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 

 

Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 

schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het 

politiecollege; 

 
Gelet op de politieraadsbeslissing d.d. 05.02.2002 houdende de vaststelling van de 

personeelsformatie van de lokale politie van de politiezone K-L-M; 
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Gelet op de politieraadsbeslissing d.d. 14.04.2005 houdende de vaststelling van de nieuwe 

personeelsformatie van de lokale politie van de politiezone K-L-M; 

 

Gelet op het koninklijk besluit van 17.02.2002 waarbij de lokale politie van de politiezone van 

Kapelle-op-den-Bos/Londerzeel/Meise wordt ingesteld op datum van 01.01.2002; 

 

Gelet op de artikelen IV.I.3, tweede lid, IV.I.33, §1, eerste en tweede lid, V.II.3, VI.II.4bis, 

VI.II.4ter en VI.II.4quater, van het koninklijk besluit van 30.03.2001 tot regeling van de 

rechtspositie van het personeel van de politiedienst (RPPol); 

 

Gelet op de ministeriële omzendbrief GPI 73 van 14.05.2013 betreffende de aanwerving, de 

selectie en de opleiding van de personeelsleden van het basiskader van de politiediensten; 

 

Overwegende dat de betrekkingen ingevolge die vacantverklaringen niet konden worden 

ingevuld; 

 

Overwegende dat de volgende betrekkingen vacant zijn verklaard overeenkomstig de regeling 

inzake de mobiliteit bedoeld in deel VI, titel II, hoofdstuk II, RPPol: 

- vier betrekkingen van inspecteur van politie toezicht- en interventieteam zijn vacant 

verklaard in het raam van mobiliteitscyclus 2017-05 met reeksnummer 2863 

 

Overwegende dat we hiervan twee betrekkingen van inspecteur van politie toezicht- en 

interventieteam willen vacant verklaren in de aspirantenmobiliteit;  

 

In openbare zitting; 

 

Met algemeenheid van stemmen. 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1 - Dat dienvolgens wordt gevraagd om twee betrekkingen INP toezicht- en 

interventieteam vacant te verklaren in het raam van de aan de aspiranten-inspecteur 

voorbehouden mobiliteitscyclus die in het begin van de basisopleiding wordt 

georganiseerd.  Indien de betrekkingen niet worden ingevuld, zullen die via een 

ambtshalve aanwijzing door de Minister van Binnenlandse Zaken op grond van 

artikel VI.II.4ter, RPPol, worden ingevuld. 

 

Artikel 2 - Een afschrift van deze beslissing wordt aan de provinciegouverneur en de federale 

politie overgemaakt. 

 

 

Vervoegt de zitting : 
Nadia SMINATE - Politiecollegelid 

Veerle LANGBEEN - Politieraadslid 
 

03 SITUATIE CAPACITEIT PZ K-L-M - TOEKOMSTVISIE KORPSCHEF 

 

De korpschef licht toe aan de hand van een powerpointpresentatie.  De aanwezigen hebben 

ook een tekstdocument ontvangen. 

 

Raadslid C. Reniers vraagt waarom er in 2017 8 personeelsleden vertrokken zijn uit de 

politiezone.  De korpschef geeft mee dat er verschillende redenen zijn: dichter bij huis 

werken, nieuwe uitdaging, …  Raadslid C. Reniers vraagt of dit ook andersom werkt, kunnen 

ook leden van andere politiezones kiezen om te werken in onze politiezone?  Dit kan, 

antwoordt de korpschef, maar er moet rekening gehouden worden met de mobiliteit (= aantal 

opengestelde plaatsen). 

Raadslid C. Reniers merkt op dat in 2005 reeds dezelfde opmerkingen gemaakt zijn als nu én 

toch is de politiezone achteruit gegaan. 



Burgemeester Sminate geeft mee dat in de begroting van 2017 er een budget voorzien was 

voor nieuwe aanwervingen, maar die zijn pas later gekomen. 

Raadslid C. Moons wenst te weten hoeveel budget er tekort was, bovenop het overschot dat er 

was doordat er geen aanwervingen waren, om het voorgestelde scenario te bereiken.  De 

kostenraming is nog niet berekend, verduidelijkt de korpschef.  Hij vult aan dat het moeilijk is 

om een raming te maken van deze kost omdat er met verschillende factoren rekening moet 

gehouden worden.  Wat de toekomst betreft, moet er gezorgd worden dat alle diensten stabiel 

blijven. 

Raadslid C. Moons vraagt of dit al besproken is in het politiecollege.  Het gaat trouwens om 

meer personeelsleden die de veiligheid van de inwoners/bevolking moeten garanderen. 

Zowel de voorzitter als burgemeester Sminate verduidelijken dat ze open willen zijn in de 

communicatie rond de capaciteit in de politiezone.  Bedoeling is om nu het financieel plaatje 

te bekijken. 

Raadslid E. Vanden Broeck merkt op dat vanaf september de wijkinspecteurs in Kapelle-op-

den-Bos terug voltallig zijn.  Zij vraagt of er dan terug schooltoezicht kan georganiseerd 

worden en over hoeveel uren het dan gaat.  De korpschef verwijst hiervoor naar het 

jaarverslag. 

Zij vraagt ook naar de werking van de ANPR-camera’s.  Zorgt dit voor een hogere werklast? 

De korpschef antwoordt dat dit inderdaad voor meer werk zorgt.  Hiervoor werd o.a. het 

GLIK (gerechtelijk lokaal informatiekruispunt) opgericht, maar dit zorgt wel voor resultaat.  

Tevens vraagt zij of er nog een politiehond in de politiezone is.  Er is inderdaad een 

politiehond die nu in opleiding is.  Hij zal een dual purpose opleiding volgen. 

Raadslid V. De Klippel meldt dat er geen twijfel is aan de behoefte.  Volgens de slides is de 

timing voor dit jaar, maar ze vraagt zich af of het financieel haalbaar is gezien de begroting 

voor dit jaar reeds gemaakt is. 

De voorzitter vult aan dat het gaat om stelselmatige aanwervingen. 

Raadslid B. Carleer geeft aan dat de politiezone een zeer goede start gekend heeft, er was een 

zekere euforie: veel personeelsleden, uitgebreid takenpakket, …  Nu is de vraag naar politie-

inzet gestegen.  Hij merkt ook op dat er een grote overhead is.  De korpschef meldt dat de 

grote overhead nodig is, zo is gebleken uit de risicoanalyse. 

Raadslid B. Carleer vraagt of er bekeken wordt of er voor overhead een associatie kan 

aangegaan worden met (een) andere politiezone(s).  Dit wordt bekeken, zegt de korpschef.  Er 

is ook een serieuze evolutie in de taakinvulling en de verwachtingen van de politie sinds de 

politiehervorming in 2001.  Bij de start werd er veel steun van de federale politie verwacht, 

maar die is er niet. 

Raadslid K. Moeyersons is ervan overtuigd dat extra volk nodig is, maar hij vraagt zich toch 

af waar de cijfers vandaan komen.  Deze cijfers zijn gepresteerde uren op basis van een 

correcte, objectieve registratie. 

Raadslid R. Heyvaert wil weten wat er met de overuren gebeurt.  Worden deze voor een deel 

uitbetaald?  De korpschef affirmeert, maar je mag niet dwingen om overuren te laten 

uitbetalen dus de mogelijkheid om overuren te recupereren moet gegeven worden. 

Raadslid F. De Keersmaecker wenst de verhouding bureelwerk – veldwerk te kennen, meer 

bepaald de evolutie van 2012 tot nu.  De korpschef geeft mee dat er veel tijd wordt gestoken 

in het opstellen van PV’s, het behandelen van kantschriften, ... 

Burgemeester Sminate vult aan.  Wanneer we het volledige verhaal willen schetsen, moeten 

we het ook hebben over de federale toelagen: deze zijn voor onze politiezone zeer klein!  

Vanuit het gemeentefonds zijn er eveneens weinig mogelijkheden.  Op beide vlakken is dit 

dus een slechte situatie.  De korpschef vult aan dat de dotatie vastgelegd is door de KUL-

norm van 2001.  De federale toelage is inderdaad ontoereikend, de verdeling onder de 

politiezones is niet eerlijk, maar ze wordt niet gewijzigd.  Het zijn dus opnieuw de gemeenten 

die de kosten moeten dragen. 



Raadslid C. Moons vraagt zich af of we het lokaal kunnen oplossen, door bijvoorbeeld een 

associatie met een andere politiezone.  De korpschef geeft mee dat daaraan gewerkt wordt, 

maar een associatie kan niet alles oplossen.  Zo wordt hier een operationele uitbreiding 

voorgesteld en hiervoor is een associatie geen oplossing. 

 

 

GEHEIME ZITTING 

 

 

13 RONDVRAAG 

 

Raadslid M-J Thaelemans doet het probleem met de parkeerplaatsen voor gehandicapten aan 

het Rondplein in Wolvertem uit de doeken.  Zij vraagt meer controles.  De korpschef laat 

weten dat hij en de voorzitter op de hoogte zijn van dit probleem en dat er aan gewerkt wordt. 

 

Raadslid E. Vanden Broeck meldt dat er via de sociale media gewag gemaakt wordt van een 

inbrakenplaag.  De korpschef antwoordt hierop dat algemeen gezien het aantal diefstallen 

gedaald is. 

 

 

Namens de Politieraad : 

Op bevel :  

Secretaris Voorzitter 
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